
På vej mod HOU 
I maj tog Fællesforum første skridt 

væk fra Hov frem mod Hou. 

Stednavneudvalget har nu taget 

det næste og givet grønt lys for en 

ændring af stavemåden. 

Nu afventer vi så en afgørelse fra 

Kulturministeriet, som træffer den 

endelige beslutning. 
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